

Title (en)

INFORMATION PROCESSING APPARATUS.

Title (de)

DATENVERARBEITUNGSGERÄT.

Title (fr)

APPAREIL DE TRAITEMENT DE L'INFORMATION.

Publication

EP 0189399 A1 19860806 (EN)

Application

EP 84902932 A 19840806

Priority

GB 8400271 W 19840806

Abstract (en)

[origin: WO8601359A1] A television receiver including Teletext decoder and display circuitry and a user programmable computer which comprises a processor connected to communicate with the Teletext display circuit and with the display memory of the Teletext circuitry. The invention provides the user of greater freedom in manipulation of data received by Teletext and also permits an inexpensive realisation of a computer by enabling several circuits to be shared between the computer and the Teletext circuits.

Abstract (fr)

Un récepteur de télévision comprenant un décodeur de téletexte et des circuits d'affichage est combiné avec un ordinateur programmable par l'utilisateur comprenant un processeur connecté de façon à communiquer avec le circuit d'affichage du téletexte et avec la mémoire d'affichage des circuits du téletexte. L'utilisateur gagne ainsi une plus grande liberté de manipulation des données reçues par téletexte, et le partage de plusieurs circuits entre l'ordinateur et les circuits de téletexte permet une réalisation peu coûteuse par un ordinateur.

IPC 1-7

H04N 5/445

IPC 8 full level

H04N 5/445 (2011.01); **H04N 9/64** (2006.01)

CPC (source: EP)

H04N 9/641 (2013.01); **H04N 21/47** (2013.01); **H04N 21/4888** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601359A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8601359 A1 19860227; EP 0189399 A1 19860806

DOCDB simple family (application)

GB 8400271 W 19840806; EP 84902932 A 19840806